
 

 

Protokół Nr XIV/2015 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 17 grudnia 2015r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
05

 

Zamknięcie obrad – godz. 12
40 

 

 

Na 15 radnych obecnych na sesji było 14 radnych, Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz 

Gminy Tomasz Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 13 innych zaproszonych osób. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Obrady protokółowały 

 

1. Iwona Lewandowska – podinspektor ds. gospodarki nieruchomościami 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady gminy. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
05

 otworzył XIV Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Uchwalenie budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2016: 

a) wystąpienie Wójta Gminy, 



b) przedstawienie uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie, 

c) opinia Komisji stałych Rady Gminy, 

d) podjęcie uchwał: 

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2015 – druk nr 77; 

- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2016-2029 – druk nr 78. 

10. Przedstawienie i zatwierdzenie planu pracy Rady Gminy i Komisji Rady Gminy na I 

półrocze 2016 roku 

- podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Komisji 

stałych Rady Gminy Wierzchowo – druk nr 79 

11. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej – druk nr 80; 

b. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2015 rok – druk nr 81. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

13. Komunikaty i sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 4 grudnia 2015r. do Rady Gminy wpłynęła 

skarga na działania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wierzchowie. 

Zgodnie z przyjętą przez Radę Gminy Wierzchowo procedurą postępowania, skargę co do 

zasadności zarzutów poruszanych w skardze badała Komisja Rewizyjna. Zgodnie z art. 237 

Kodeksu postępowania administracyjnego organ właściwy do załatwienia skargi powinien 

załatwić skargę bez zbędnej zwłoki, nie później jednak niż w ciągu miesiąca. 

 

Ponadto, w okresie po wysłaniu zawiadomień o zwołaniu sesji wpłynął wniosek Wójta Gminy 

o wprowadzenie pod obrady sesji Rady Gminy Wierzchowo w dniu 17 grudnia 2015r.: 

1) projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia i przyjęcia do 

realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla gminy Wierzchowo na lata 2015 - 

2020 – druk nr 83, 

Wprowadzenie w/w uchwały pod obrady sesji wynika z konieczności dokonania 

pilnych zmian w zapisach planu dotyczących systemu monitoringu i oceny, 

zaleconych przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

2) wycofanie z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wierzchowo na 2015 rok – druk nr 81. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, że rozszerza porządek 

obrad sesji w punkcie 11 porządku obrad „11. Podjęcie uchwał:” o podpunkty c. i d.: 

c. w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Danuty Usak na Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wierzchowie – druk nr 82, 

d. w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia i przyjęcia do realizacji 

Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla gminy Wierzchowo na lata 2015 - 2020 

– druk nr 83. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub Wójt chciałby 

jeszcze uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne istotne dla 

Rady lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby 

zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 



Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia XIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 26 listopada 2015 roku 

został wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem 

dzisiejszej sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych 

w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 

52 ust. 1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga 

dotycząca zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za 

sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XIII sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XIII sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat prac Rady w 

okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Dorota Sobczak. 

Protokół Komisji Nr 8/2015 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Komisji przedstawiła opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Kierownika GOPS w Wierzchowie informując, iż Komisja 

uznała skargę za bezzasadną. 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 10/2015 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 



3) Przewodniczący Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 10/2015 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 10/2015 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 6 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

 

Na sesji Radni również nie zgłosili interpelacji. 

 

Radny Zbigniew Czyleko swoją wypowiedź nawiązał do projektu budżetu Gminy 

Wierzchowo na 2016 rok. Zapytał Skarbnika Gminy, czy kredyty opisane w projekcie 

budżetu będą przeznaczone na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań, dotyczy kwoty 

1 431 870,00 zł na spłatę rat kredytów i pożyczek. Radny stwierdził, że w zeszłym roku była 

to kwota 652 000,00 zł. 

 

Na powyższe zapytanie odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński informując, 

że w kwocie 1 431 870,00 zł jest pożyczka pomostowa w kwocie 840 000,00 zł, którą 

będziemy musieli spłacić w przyszłym roku. Te środki otrzymamy z Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej po rozliczeniu termomodernizacji. Cała spłata 

840 000,00 zł jest zaplanowana w przyszłym roku, aczkolwiek te pieniądze dostaniemy z 

NFOŚiGW, czyli de facto spłata tych kredytów w przyszłym roku będzie wynosiła nie 

1 431 870,00 zł tylko 652 000,00 zł. 

Kwota 840 000,00 zł wypacza obraz, ponieważ jest tutaj uwzględniony zwrot, który 

dostaniemy po rozliczeniu zadania termomodernizacyjnego. On w całości został 

uwzględniony w przychodach i zostanie w całości spłacony w przyszłym roku. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 7 

porządku i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

Ad. 8 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 10
40

 – 10
50

. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9 

 

Wstęp do tematu „Uchwalenie budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2016” przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz. Następnie wystąpił Wójt Gminy Jan 

Szewczyk, który poinformował o głównym (priorytetowym) zadaniu, zaplanowanym do 

realizacji w 2016 roku, to jest budowie sieci kanalizacyjnej dla miejscowości Świerczyna i 

Będlino oraz rurociągu tłocznego sposobem gospodarczym od miejscowości Będlino przez 



Sośnicę do Otrzepu, a także modernizacji oczyszczalni ścieków w Wierzchowie – 

opracowanie dokumentacji i budowy boiska wielofunkcyjnego w miejscowości Świerczyna. 

Uzasadnił wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Wierzchowo na rok 2016 (zał. nr 9 do nin. protokołu) oraz do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2016-

2029 (zał. nr 10 do nin. protokołu). 

Autopoprawka została wprowadzona w związku z wnioskami zgłoszonymi przez 

poszczególnych Radnych na posiedzeniach Komisji Rady Gminy przy analizowaniu projektu 

budżetu Gminy Wierzchowo na 2016 rok. 

Prezentacja projektu budżetu 

 

Następnie Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński przedstawił prezentację na temat projektu 

budżetu Gminy Wierzchowo na 2016 rok: 

- dochody budżetu w kwocie – 14 154 121,00 zł, 

 dochody bieżące – 12 350 461,00 zł 

 dochody majątkowe – 1 803 660,00 zł 

- wydatki budżetu w kwocie – 14 740 942,00 zł 

 wydatki bieżące – 12 230 495,00 zł 

 wydatki majątkowe – 2 510 447,00 zł 

 

- planowany deficyt budżetu w kwocie – 586 821,00 zł  

- przychody budżetu w kwocie – 2 018 691,00 zł 

- rozchody w kwocie – 1 431 870,00 zł 

- rezerwa: 

 - ogólna w kwocie – 30 000,00 zł 

 - celowe w kwocie – 30 000,00 zł. 

Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

Po prezentacji Wójt poprosił Radę o uchwalenie budżetu w takiej formie, jaka została 

przedstawiona informując, że w trakcie realizacji budżet można modyfikować. 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie: 

a) Nr CXVI.466.Z.2015 w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej na 2016 rok – opinia pozytywna. 

b) Nr CXVI.467.Z.2015 w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie o 

wieloletniej prognozie finansowej - opinia pozytywna. 

c) Nr CXVI.468.Z.2015 w sprawie  wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

budżetu w 2016 roku – opinia pozytywna z uwagą. 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu stanowi załącznik nr 12 do nin. 

protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Komisje stałe Rady Gminy o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu budżetu. 

 

Opinie kolejno przedstawili: 

1) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki – opinia pozytywna; 

2) Przewodnicząca Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata – opinia pozytywna; 



3) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz – opinia 

pozytywna. 

 

W dyskusji głos zabrał radny Ryszard Borowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i 

finansów zabierając głos powiedział, że popiera Wójta w kwestii realizacji inwestycji przy 

wykorzystaniu kredytów inwestycyjnych. Stwierdził, że nie ma innego wyjścia. Można 

również nie brać kredytów i nic nie robić. 

Radny w wystąpieniu poruszył brak sanitariatów w sali wiejskiej w Sośnicy. Poinformował, 

że dwie komisje Rady Gminy przyjęły wniosek by Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, 

Sportu i Turystyki w Wierzchowie zapewniła korzystającym z sali wiejskiej pomieszczenia 

higieniczno-sanitarnego w ramach przyznanej dotacji podmiotowej z budżetu gminy na 2016 

rok dla samorządowej instytucji kultury. 

 

Radny Zdzisław Bełzowski poradził Radnemu Ryszardowi Borowiczowi by sołectwo Sośnica 

zakupiło TOI TOI ze środków funduszu sołeckiego na 2016 rok, tak jak uczyniły to inne 

sołectwa. 

 

Radny Zbigniew Czyleko wypowiedział się przeciw braniu kredytów na spłacanie kredytów. 

Wypowiedział się również przeciw podwyżkom płac dla pracowników samorządowych. 

Zdaniem Radnego jest to wydatek, który będzie skutkował w roku przyszłym i latach 

następnych. 

 

Wójt na powyższe odpowiedział, że to nie są podwyżki analizując kształtowanie funduszu 

płac w poprzednich latach, nie bierzemy kredytów na podwyżkę płac. 

 

Radny Maciej Słomka powiedział, że podczas analizowania i dyskusji nad projektem budżetu 

zrodziło się dużo spraw, które do końca nie są zrozumiałe. Jaki jest budżet my wiemy, 

zgłaszane uwagi wypływają z troski o naszą gminę, o którą po prostu się boimy. 

 

Radny Józef Janicki uznał, że kredyty i pożyczki zostały dobrze zainwestowane. 

 

Radny Zbigniew Czyleko zgłosił formalny wniosek o przełożenie głosowania nad  projektem 

budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2016 na następną sesję i przygotowanie przez Skarbnika 

projektu budżetu bez podwyżek płac. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz poddał powyższy wniosek pod 

głosowanie, zapytał kto jest za przyjęciem zgłoszonego wniosku. 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało – 3 radnych, przeciw głosowało – 10 radnych, wstrzymał 

się od głosu – 1 radny. 

Wniosek nie został przez Radę przyjęty. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz poddał pod 

głosowanie projekty uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2016 – druk nr 77. 

Autopoprawka Wójta Gminy z dnia 17 grudnia 2015r. do projektu uchwały Rady 

Gminy w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2016 - stanowi 

załącznik nr 13 do nin. protokołu, 

b)  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2016 – 

2029 – druk nr 78. 



Autopoprawka Wójta Gminy z dnia 17 grudnia 2015r. do projektu uchwały Rady 

Gminy Wierzchowo w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2015-2031 – stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

1) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XIV/77/2015 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Wierzchowo na rok 2016 – która stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XIV/78/2015 w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2016-2029 – która 

stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz złożył wszystkim życzenia z 

okazji Świąt Bożego Narodzenia, zamknął punkt 9 i ogłosił przerwę. Ze względu na swój 

pilny wyjazd służbowy, dalsze prowadzenie obrad sesji przekazał Wiceprzewodniczącemu 

Rady Gminy Wierzchowo Józefowi Wodzowi. 

Przerwa: 12
10

-12
20

 

Po przerwie Wiceprzewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad 

obecnych jest 12 radnych i przystąpił do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

XIV/79/2015 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Komisji stałych Rady 

Gminy – która stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Wódz zamknął punkt 10 porządku i przystąpił do realizacji 

punktu 11. 

 

Na salę obrad powróciła Radna Ewa Pawlińska. Aktualna ilość radnych biorących udział w 

posiedzeniu – 13. 

 

Ad. 11 

 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Wódz poddał kolejno pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

1) Do składu doraźnej Komisji Statutowej Radni zgłosili: 

a) Radnego Macieja Słomkę 

b) Radną Krystynę Rybczyńską-Mróz 

c) Radnego Józefa Wodza 

d) Radnego Andrzeja Kaczorkiewicza 

Wszyscy W/W Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 



Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XIV/80/2015 w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej – 

która stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XIV/81/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Danuty Usak na 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wierzchowie – która 

stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

3) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XIV/82/2015 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia i 

przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wierzchowo 

na lata 2015 - 2020 – która stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 11 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 

12. 

 

Ad. 12 

 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Wódz odczytał treść odpowiedzi, które wpłynęły do biura 

Rady Gminy na zgłoszone przez radnych interpelacje. 

Wobec braku dyskusji Wiceprzewodniczący zamknął pkt 12 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji pkt 13. 

 

Ad. 13 
 

Wójt Gminy Jan Szewczyk podziękował Radzie Gminy za uchwalony budżet Gminy 

Wierzchowo na 2016 rok. 

Złożył wszystkim życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia. 

 

Wiceprzewodniczący Rady zamknął pkt 13 porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 14. 

 

Ad. 14 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Wódz 

o godz. 12
40

 zamknął obrady XIV sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Wiceprzewodniczący  Rady     Przewodniczący Rady 

 

Józef Wódz      Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

 



 

 

Podpis protokolantów: 

 

1. I.Lewandowska  ………………….. 

2. D.Łukaszewska  …………………... 

 


